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اقتصاد یا فرهنگ یا هر دو ؟
 این روزها کمتر کسی دغدغه اش فرهنگ و حفظ 
اکثر مردم گویی ، بیشتر  از آن است، و  و حراست 
دغدغه معیشت دارند تا فرهنگ!و تصور  می کنند 
کیفیت زندگیشان بیشتر به شرایط اقتصادی مرتبط 
است و اصولا اعتقاد چندانی به این که فرهنگ در 
اتفاقات  از  ندارند!  است  دخیل  زندگیشان  کیفیت 
عجیب و غریب فرهنگی در کوچه و خیابان گرفته تا 
فضای مجازی و شنیدن واژه های سخیف و ملاحظه  
پارادوکس های عجیب فرهنگی و رفتاری  از  به اصطلاح 
بلاگر ها و سلبریتی ها ، که اتفاقا نان آن ها این روزها  
حسابی در روغن است و در اکثر مراسم ها     با فرش 
قرمز به استقبالشان می روند، همه شاهد این ادعا 
هستند که گویی   وارد فاز تازه ای از رفتارهای فرهنگی 
و به نوعی دچار پارادوکس فرهنگی شده ایم، که در 
صورت عدم تمرکز صحیح بر آن ها، خسارات جبران 
ناپذیری بر روح و روان افراد  جامعه وارد خواهد شد.  

 آیا به راستی می توان از ایجاد اضطراب حاصل از 
پارادوکس فرهنگی و رفتاری که در روح و روانمان اثر 
می گذارد، به راحتی گذشت؟ ذهن ما تا چه میزان 
می تواند در برخورد با این بد فرهنگی ها تاب بیاورد و 
شکیبایی کند؟ و اساسا آسیبی که از این نوع رنجش به 
روح انسان وارد   می شود، جبران پذیر می باشد؟ شاید 
بتوان درد گران شدن اقلام مصرفی را با کمتر خریدن و 
خوردن ، به امید بهتر شدن اوضاع اقتصادی و روزهای 
بهترتحمل کرد و گذراند و نهایتا با بهتر شدن اوضاع 
اقتصادی آن درد را ترمیم کرد، اما رنجش حاصل از 
عدم رعایت اصول فرهنگی  که مستقیما بر روح و روان 
افراد جامعه تاثیر می گذارد را نمی توان به این راحتی 

ها ترمیم کرد.

آرین احمدی سرمقاله

اعضای کابینه چهاردهم در حاشیه جلسه روز )چهارشنبه( 
هشتم اسفند ۱۴۰۳ هیات وزیران در حیاط دولت با حضور در 

جمع خبرنگاران به سؤالات  آنها پاسخ دادند.
به گزارش ایسنا شهرام دبیری معاون پارلمانی رئیس جمهور 
متعدد  جلسات  کزد:  اظهار  اقتصاد،  وزیر  استیضاح  درباره 
و  برگزار شده  نمایندگان مجلس شورای اسلامی   با  اقناعی 
پیشرفت قابل توجهی بدست آمده و خیلی از نمایندگان قانع 

شده اند و امیدواریم استیضاح رای نیاورد.
وی ادامه داد: خبر اهدای هدیه به نمایندگان مجلس صحت 

ندارد و اصلا هیچ هدیه ای داده نشده است.
محمدجعفر قائم پناه معاون اجرایی رئیس جمهور در پاسخ 
به این پرسش که آیا در شرایط فعلی استیضاح وزرا را به سود 
کشور می دانید، بیان کرد: اصلا استیضاح وزیر به نفع نیست؛ 
ان شاءالله نمایندگان مجلس کمک خواهند کرد تا استیضاحی 
صورت نگیرد یا استیضاح رای نیاورد. شرایط کشور شرایطی 
احتمالا  بگیرند.  اعتماد  عدم  رای  مجلس  از  وزرا  که  نیست 
و  کرد  خواهند  درک  بهتر  را  ملی  منافع  مجلس  نمایندگان 
امیدوار هستیم که با رای بالایی وزیر اقتصاد از مجلس بار دیگر 

رای اعتماد بگیرد.
خصوص  در  اتمی  انرژی  سازمان  رئیس  اسلامی  محمد 
همکاری ایران با آژانس بین المللی انرژی اتمی در خصوص 
سوالات پادمانی گفت: آژانس پاسخ سوالات پادمانی را گرفته، 
ولی اراده ای سیاسی وجود دارد که جواب ها را نپذیرد. وقتی 
مدیر کل آژانس می گوید ایران مسائل خود را با ترامپ حل کند 

یعنی موضوع سیاسی است نه فنی.
اینکه  بر  تاکید  با  خارجه  امور  وزیر  عراقچی  عباس  سید 
مذاکرات با اروپا ادامه می یابد، افزود: ما دو روز پیش در ژنو 
دور جدیدی از مذاکرات با سه کشور اروپایی را انجام دادیم و 
این مذاکرات درباره مسایل هسته ای و بعضی مسائل دیگر بود. 

مذاکرات با اروپا ادامه می یابد و البته به هر حال فراز و نشیب 
خاص خود را دارد. سوالات و نکات متعددی هست که باید 

پاسخ داده شود. 
وی درباره سفر لاوروف به تهران و اینکه وی حامل پیامی بوه 

است، تاکید کرد: قرار نبود پیامی بیاورد.
علیرضا کاظمی وزیر آموزش و پرورش در واکنش به سوالی 
باره  این  در  من  گفت:  معلمان،  معیشتی  وضعیت  درباره 
صحبت نمی کنم. مگر شما درباره وضعیت معیشتی دیگران 
در  یکسره  معلمان  اما وضعیت معیشتی  سوال می پرسید، 
صدا و سیما و خبرگزاری ها مطرح می شود، چرا؟ باید از همه 
دستگاه ها سوال کنید. ما هم مثل همه همکارانم در دولت 
پیگیری حقوق همکارانم در آموزش و پرورش هستم. هر اتفاقی 
هم بیفتد همه متوجه می شود و اصلا خوب نیست که وقتی 

در فضای  انجام دهیم  آنان  برای  کاری  ذره  می خواهیم یک 
مجازی منتشر می شود.

دلیل  به  مدارس  تعطیلی  اینکه  به  اشاره  با  وی همچنین 
آلودگی یا برودت هوا تصمیمی حاکمیتی است، افزود: این 
تعطیلات فقط آموزش و پرورش را شامل نمی شود، بلکه صنایع 

و ادارات هم شامل می شود و باید تبعیت شود.
زهرا بهروزآذر معاون رئیس جمهور در امور زنان و خانواده 
در پاسخ به پرسشی درباره احتمال مخالفت مجلس با لایحه 
منع خشونت علیه زنان اظهار کرد: اکنون در تعاملی که با 
مجلس داریم احساس نمی کنیم مجلس مشکلی داشته باشد و 
ان شاءالله که اینطور نیست و ما این تصور را نداریم و امیدواریم 

که تصور ما واقعی باشد.
سیدرضا صالحی امیری وزیر میراث فرهنگی و گردشگری، 

با تاکید بر اینکه نیازی به مداخله دولت و نهادهای دیگر در 
حوزه نوروز و رمضان نیست،گفت: این ملت در تاریخ خود هم 
نوروز را پاس داشته و هم ماه مبارک رمضان را. امسال اولین 
بار نیست که نوروز و رمضان باهم تلاقی پیدا کرده است. در 
ادوار  مختلف این تلاقی را داشتیم. چندین سال قبل عاشورا 
با چهارشنبه سوری تلاقی پیدا کرد. همه سوال می کردند چه 
اتفاقی می افتد. حسین افشین معاون علمی رییس جمهور با 
اشاره به اینکه نصف بودجه  معاونت امسال محقق شد، افزود: 
آقای پورمحمدی در جریان است و ایشان تعهد داده اند تا این 

مسئله اصلاح شود.
عبدالکریم حسین زاده معاون توسعه روستایی رئیس جمهور 
از پرداخت وام های ۳۰۰ تا ۵۰۰ میلیون تومانی در سال ۱۴۰۴ 
خبر داد و گفت: اختصاص این وام ها فرصت خوبی برای ایجاد 
اشتغال در روستاهاست. پایه کار تبصره ۲ لایحه بودجه ۱۴۰۴ 
است. سود این وام های ۴، ۶، ۸ و ۱۲ درصد خواهد بود که در 

سال آینده پرداخت آنها شروع می شود.
در  اینکه  به  اشاره  با  شهید  بنیاد  رییس  اوحدی  سعید 
خصوص تبدیل وضعیت ایثارگران و ارائه طرح جامع ایثارگری 
ابهاماتی  افزود:  بودجه ۱۴۰۴ مسائلی مطرح شد،  در لایحه 
توسط مجلس و شورای نگهبان گرفته شد که امیدواریم به 
جمع بندی برسند تا ما بتوانیم بر این اساس بدانیم  چه کنیم، 
البته بررسی لایحه بودجه به اتمام رسیده و اجرای این تبدیل 
وضعیت به سال آینده موکول می شود. غلامرضا نوری قزلجه 
وزیر جهاد کشاورزی با اعلام اینکه به تازگی صادرات سیب 

زمینی ممنوع شده است آن را در قیمت اثرگذار خواند.
وی همچنین دولت درخصوص تدابیر دولت برای پایان سال 
و ماه مبارک رمضان، اظهار کرد: کالاهای اساسی تأمین شده 
و در برخی موارد ۲۵ درصد بیش از سال گذشته نیز تأمین 

کرده ایم.

اعضای کابینه چهاردهم در حاشیه جلسه دولت چه گفتند؟

وپا تا دفاع تمام قد دولت از وزیر اقتصاد از ادامه گفت وگوها با ار

حسن روحانی:
مخالفت مطلق با مذاکره وجود ندارد

خبر

حضرتی: 
برخی از نخبگان از رسانه های رسمی کناره گرفته اند

الیاس حضرتی رئیس شورای اطلاع رسانی دولت، در جلسه شورای اطلاع رسانی 
استان تهران که ظهر امروز در محل استانداری تهران برگزار شد، گفت: رسانه می تواند 
نقش مهمی در ایجاد امید، افزایش اعتماد عمومی و تبیین درست مسائل ایفا کند، و 

ما باید از این ظرفیت استفاده درستی داشته باشیم.
به گزارش ایسنا، وی با بیان اینکه لزوم روایت سازی صحیح رسانه تنها به گزارش و 
انتقال خبر محدود نمی شود، گفت: باید بتوانیم روایت های درست، به موقع و مبتنی بر 
اقدامات واقعی ارائه دهیم. اگر رسانه های ما پیش از وقوع یک اقدام، آن را به درستی 
به تصویر بکشند، می توانند انگیزه ایجاد کرده و زمینه ساز اقدامات مثبت باشند. رئیس 
شورای اطلاع رسانی دولت با تاکید بر اینکه رسانه های ما باید دیده بانی کنند، روایت 
بسازند و افکار عمومی را در مسیر درست هدایت کنند، اظهار کرد: برخی از نخبگان ما 
از رسانه های رسمی کناره گرفته اند و احساس می کنند که جایگاهی در فضای رسانه ای 
کشور ندارند. این افراد، در حالی که نقش مؤثری در جامعه دارند و در حوزه های 
مختلف فعال اند، از بیان نظراتشان در رسانه های رسمی پرهیز می کنند. این مسئله 

ناشی از عدم تحمل نقد و اختلاف نظر در برخی بخش هاست.
باید بپذیریم که تنوع دیدگاه امری طبیعی است

حضرتی با تاکید بر اینکه ما باید بپذیریم که تنوع دیدگاه ها امری طبیعی است، 
اظهارکرد: لازم است فضای رسانه ای کشور را به گونه ای تنظیم کنیم که همه صدا های 
دلسوز انقلاب و کشور در آن حضور داشته باشند. وی با بیان اینکه جمهوری اسلامی 
خبرگزاری های  ملی،  رسانه  گفت:  ندارد،  کمبودی  رسانه ای  امکانات  لحاظ  از  ایران 
مختلف و پایگاه های خبری متعددی در کشور فعال اند، اما لازم است که هماهنگی 
و انسجام لازم برای بهره برداری از این ظرفیت ها بیشتر شود. شبکه های بین المللی با 
نیروی انسانی بسیار کمتر و بودجه های محدودتر، تأثیرگذاری جهانی دارند، اما ما با 
وجود داشتن ده ها هزار نیروی رسانه ای، هنوز نتوانسته ایم رسانه ای پویا، تأثیرگذار و 
مورد اعتماد مردم داشته باشیم. این مسئله نشان دهنده ضرورت بازنگری در شیوه های 

مدیریتی و برنامه ریزی رسانه ای است.
پرهیز از دوقطبی سازی، افزایش انسجام اجتماعی و تقویت سرمایه اجتماعی از 

رویکرد های اصلی دولت است
حضرتی درباره رویکرد دولت وفاق ملی در قبال اطلاع رسانی و رسانه ها گفت: دولت 
آقای پزشکیان با شعار وحدت و وفاق ملی و همبستگی اجتماعی وارد میدان شده 
است. رویکرد ایشان مبتنی بر پرهیز از دوقطبی سازی، افزایش انسجام اجتماعی و 
تقویت سرمایه اجتماعی است. در این مسیر، مجلس نیز همراهی خوبی نشان داده و 
پیام مثبتی ارسال کرده است. رأی اعتماد به دولت، حمایت از بودجه و تعامل سازنده 
در موضوعات مختلف نشان می دهد که اراده ای برای ایجاد همگرایی وجود دارد. ما 
باید این مسیر را تقویت کنیم و اجازه ندهیم که اختلافات و درگیری های بی ثمر، مسیر 
حل مشکلات مردم را مسدود کند. رئیس شورای اطلاع رسانی دولت ادامه داد: حل 
مشکلات اقتصادی، توسعه روابط تجاری و بهبود وضعیت معیشتی مردم یکی از 
مهم ترین اولویت های دولت است. دولت قصد دارد با احیای بخش خصوصی، کاهش 
موانع تجاری و افزایش تعامل با کشور های همسایه، زمینه رونق اقتصادی را فراهم 
کند. در این راستا، به استانداران مرزی اختیارات ویژه ای داده خواهد شد تا بتوانند از 
ظرفیت های منطقه ای برای توسعه تجارت و جذب سرمایه گذاری بهره ببرند. هیئت های 
سرمایه گذاری متعددی از کشور های مختلف اعلام آمادگی کرده اند و دولت به طور 

جدی به دنبال ایجاد بستر های لازم برای سرمایه گذاری خارجی است.
ایجاد امید و افزایش اعتماد عمومی؛ ۲ محور کار شورای اطلاع رسانی دولت

دو محور  در  را  مأموریت خود  دولت  اطلاع رسانی  اینکه شورای  بیان  با  حضرتی 
اصلی تعریف کرده است، گفت: ایجاد امید و افزایش اعتماد عمومی این دو محور 
است. همه رسانه های کشور، فارغ از وابستگی سازمانی، باید در خدمت این هدف 
قرار گیرند. سیاست گذاری، برنامه ریزی، هماهنگی و انسجام بخشی در حوزه رسانه از 
ضرورت های امروز کشور است. جلسات منظم و تعامل مستمر میان نهاد های رسانه ای 
و اطلاع رسانی، لازمه دستیابی به این اهداف است. وی در پایان با تاکید بر اینکه ما در 
شرایطی قرار داریم که باید رسانه را به عنوان یک ابزار کلیدی برای عبور از چالش ها به 
رسمیت بشناسیم، گفت: رسانه می تواند امیدآفرینی کند، سرمایه اجتماعی را تقویت 
کند و زمینه حل مشکلات را فراهم کند. لازمه این امر، تغییر رویکردها، افزایش تحمل 
نقد، استفاده بهینه از ظرفیت های موجود و انسجام بخشی به فعالیت های رسانه ای 
است. اگر همه دست به دست هم دهیم، می توانیم گام های بلندی در مسیر بهبود 

وضعیت کشور برداریم.

رئیس دولت های یازدهم و دوازدهم،گفت: برخی استناد می کنند که مقام معظم 
رهبری با مذاکره مخالف هستند. رهبری با اصل مذاکره مخالف نیستند،بلکه با توجه 
به شرایط زمانی، ممکن است امروز مخالف باشند ولی چند ماه بعد با تغییر شرایط 

موافقت کنند. مخالفت مطلق وجود ندارد.
به گزارش ایرنا به نقل از پایگاه اطلاع رسانی حسن روحانی، وی در دیدار جمعی 
به  اشاره  با  و دوازدهم  یازدهم  و معاونان رئیس جمهور در دولت های  وزیران  از 
شرایط خطیر کشور،گفت: همه وظیفه داریم مشکلات کشور را کاهش دهیم. این 
وظیفه فقط نسبت به دولت نیست، نسبت به کل نظام است. رئیس دولت تدبیر 
و امید با بیان اینکه نخستین موضوع تقویت و تأتیرگذارتر شدن بازدارندگی ایران و 
تصحیح استراتژی اصلی کشور برای امنیت ملی است، اظهار داشت: امنیت ملی 
بدون بازدارندگی تأمین نخواهد شد. امنیت ملی با سخنرانی و گفتار و شعار ایجاد 
نمی شود، نیاز به قدرتی دارد که در برابر دشمن بازدارنده باشد. دشمن باید بییند 
سلاح مؤثری ندارد یا اگر مؤثر است، با ضربه متقابل خطرناک و شدیدی مواجه 
خواهد شد و به این خاطر جرأت نکند. بازدارندگی را باید سامان بدهیم گرچه ساده  
نیست اما شدنی است. باید محاسبات دقیقی داشته باشیم و بدانیم مثلاً در رویارویی 
با اسرائیل، آمریکا با همه توان حضور پیدا می کند. اگر این عامل را در نظر نگیریم، 
دچار اشتباه می شویم. روحانی تأکید کرد: مهمترین مسأله در امنیت ملی، همراه 
داشتن ملت است. انتخابات هایی که اخیراً برگزار شده را ببینید. در انتخابات آلمان 
و ترکیه مشارکت مردم بالای ۸۰ درصد است. دور اول انتخابات ریاست جمهوری ما 

مشارکت ۴۰ درصد بود، دور دوم ۱۰ درصد اضافه شد که آن هم برای این بود که 
گرفتار یکی دیگر نشوند. مردمی که قبلاً ۷۵ درصد پای صندوق  می آمدند، چرا به این 
میزان مشارکت رسیده است؟ در حفظ امنیت ملی، قبل از قدرت نظامی و اطلاعاتی 
که هر دو بسیار مهم است، باید مردم را همراه داشت. سرمایه اجتماعی و اعتماد 
مردم به دولت را در نظر داشت. هر نوع فاصله مردم با حاکمیت به معنای ضربه به 
امنیت ملی است. رئیس جمهور ایران در دوره های یازدهم و دوازدهم اظهار داشت: 
هنوز در این کشور دعوا می کنیم که اف ای تی اف باشد یا نباشد؟ هنوز بحث می کنیم 
شنبه تعطیل باشد خلاف شرع است یا نیست؟ مگر پنجشنبه جزو دین و شنبه ضد 
دین است؟ نمی توانیم راجع به تعطیلی آخر هفته تصمیم بگیریم؟ یا این روزها که 
موضوع ناترازی مطرح است، چرا یک نفر از مسئولین به مردم نگفته کدام دستگاه 

روال تغییر ساعت را بهم زد که در ناترازی برق مؤثر بود؟
استناد  برخی  مذاکره گفت:  انجام  درباره  مباحث موجود  به  اشاره  با  روحانی 
می کنند که مقام معظم رهبری با مذاکره مخالف هستند. رهبری با اصل مذاکره 
مخالف نیستند، بلکه با توجه به شرایط زمانی ممکن است امروز مخالف باشند ولی 
چند ماه بعد با تغییر شرایط موافقت کنند. مخالفت مطلق وجود ندارد. در مسأله 
عراق و افغانستان که با آمریکا مذاکره کردیم، مقام معظم رهبری شاهد و ناظر بودند 
و حتی به من که دبیر شورای عالی امنیت ملی بودم نوشتند فلان آقا که برای مذاکره 
با آمریکا می رود، راجع به عراق این اصول را مراعات کند. مگر در برجام با ارشادت 
مقام معظم رهبری مذاکره نکردیم؟ مذاکره که اشکال ندارد. مذاکره شرایطی دارد، 

ممکن است امروز شرایط مهیا نباشد و فردا باشد. چرا یقه هم را می گیریم؟ چرا به 
صورت هم چنگ می زنیم؟ این چه بساطی است در کشور درست کرده ایم؟

وی با بیان اینکه نباید بگذاریم اصل انقلاب، یعنی استقلال و آزادی و جمهوری 
اسلامی دچار آسیب شود، افزود: در شرایط فعلی اگر کسی نتواند حرف بزند و 
نظرش را اعلام کند، آزادی وجود دارد؟ صداوسیما در اختیار ملت نیست، در اختیار 
یک جناح و گروه هم نیست، در اختیار یک گروهک است، آیا آزادی وجود دارد؟ اگر 
حاکمیت ملی نباشد، استقلال هم نیست. اگر یک جناح اقلیت حاکم باشد استقلال 
نیست، چون حاکمیت ملی نیست. تا این را حل نکنیم استقلال و آزادی تأمین 
نمی شود. با ۴۰ درصد مشارکت جمهوری ایجاد نمی شود؟ از نظر اسلامیت هم این 

وضع اخلاق و رفتار ما در جامعه است.
رئیس جمهور ایران در دوره های یازدهم و دوازدهم روحانی به مشکلات اقتصادی 
کشور اشاره کرد و گفت: با خروج ترامپ از برجام در سال ۹۷، هر سال حداقل ۱۰۰ 
میلیارد دلار ضرر کردیم. می توانیم این ضرر را جبران و مساله اقتصاد حل کنیم؟ 
اقتصاد کشور بدون تعامل سازنده با جهان، جذب سرمایه و تکنولوژی مدرن و 
دستیابی به بازار احیا نخواهد شد. مردم در فشار شدید اقتصادی هستند، دیگر 
ظاهراً کسی مطالبه توسعه نمی کند. کسی از دولت مطالبه رشد اقتصادی ۸ درصد 
نمی کند. تنها زمانی که رشد بالای ۸ درصد داشتیم، در دو سال اجرای برجام بود. 
در سال های ۹۵ و ۹۶ به طور متوسط ۹.۴ درصد رشد اقتصادی داشتیم. در این دو 

سال تورم هم تک رقمی بود.

معامله بامعامله با  صلحصلح  اوکرایناوکراین
آمریکا با حذف اروپا چه سیاستی را دنبال می کند؟آمریکا با حذف اروپا چه سیاستی را دنبال می کند؟
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جدال بر سر جلسه
شبانه مشهد

شرح در صفحه  2

قالیباف تاوان همراهی با وفاق را می دهد؟

گروه سیاسی- سعید جلیلی در سخنانی تازه که رسانه های نزدیک به او منتشر کرده اند، از یک جلسه پر 
حرف و حدیث انتخاباتی در مشهد با حضور محمدباقر قالیباف و اسماعیل قاآنی سخن گفت از سوی دیگر 

رئیس ستاد انتخاباتی قالیباف به آن واکنش نشان داد.
انتشار فیلمی از سعید جلیلی، عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام در فضای رسانه ای ، حرف و حدیث ها 
درباره جلسه انتخاباتی مشهور در مشهد را بار دیگر به فضای رسانه ای کشاند. او در یک نشست درباره 
»حکمت سیاسی اسلامی در قرآن« درباره نشست انتخاباتی که در تیرماه امسال در مشهد برگزار شد؛ گفت: 
»در آن جلسه من، قالیباف و سردار قاآنی حضور داشتیم. حتی یک کلمه در مورد محور مقاومت صحبتی 
نشد. جناب سیدحسن }نصرالله{ هیچ تماسی با من نداشتند. خود قالیباف هم از این خبر کذب تعجب کرده 

بود. تکرار این دروغ اهانت به شهید نصرالله است«
فارغ از آنکه بازگو کردن یک دیدار پرسرو صدا آن هم بعد از چندماه که از انتخابات ریاست جمهوری می 
گذرد، بدون منظور و معنا نیست اما، به تقابل دوباره یاران قالیباف و جلیلی منجر شد. چنانچه، امیرحسین 
یزدان پناه، رئیس اداره اخبار مجلس در شبکه اجتماعی ایکس نوشت: »درباره آخرین جلسه انتخاباتی با 
حضور دکتر قالیباف سردار قاآنی و دکتر جلیلی در مشهد به دلیل پرهیز از خدشه به وحدت جریان انقلاب 
و وجود برخی اسامی و جزئیات که ذکر آن به خصوص در شرایط جنگی با رژیم صهیونی به مصلحت کشور، 

نبود تاکنون بنا نداشتیم حرفی بزنیم.

برخی سعی می کنند 
تقصیرات را گردن 

وزیر اقتصاد بیاندازند

 کمدی ها پیشتاز 
 یا

درام ها شگفتی ساز؟

 »بلایند دیت« 
مبتذل است یا 

غیرقانونی؟!

پزشکیان با تاکید بر اینکه نباید 
در زمین دشمن بازی کرد

گزارشی درباره ترکیب 
فیلم های اکران نوروز

با برگزارکنندگان جلسات »بلایند 
دیت« در فضای مجازی برخورد شد
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